
 آرمان ملی: روز گذشته دیوان عدالت اداری رای به ابطال 
مصوبه واردات خودرو توسط فوتبالیست ها داد. 

   حاشیه ها 
محمدحسین  صحبت های  که  بود  قبل  ماه  چند 
که با مجوز  کنعانی زادگان درباره ماشین ۱۰۰میلیاردی اش 
پاداش جام جهانی وارد کرده بازتاب های زیادی در فضای 
مجازی و رسانه ها داشت. یکی از مهم ترین و پرسروصداترین 
بازتاب ها، استوری امیرمحمد یزدانی ملی پوش کشتی آزاد 
ایران بود. دارنده ۲ مدال نقره جهان ویدئوی صحبت های 
پژمان درستکار درباره تبعیض در ورزش را بازنشر کرد و خودش 
هم در حاشیه این ویدئو، متنی تند با این مضمون نوشت: 
کی هستیم  »خوبه که ببازی و جایزه بگیری. در جایی از کره خا
که عدالت فقط یک واژه است و معنای خاصی ندارد. باز 
هم خدا را شکر که دنبال تیشرت کسی ندویدم. دم همگی 
، انعکاس  گرم بابت حمایت تون«! این استوری انتقادآمیز
یزدانی  امیرمحمد  همچنین  داشت.  رسانه ها  در  زیادی 
کشتی گیر جوان تیم ملی ایران در خصوص وارد کردن خودروی 
خارجی از سوی برخی بازیکنان تیم ملی نظیر محمدحسین 
کنعانی زادگان صحبت کرده بود و چند استوری مشترک با بعضی 
هم تیمی هایش در این خصوص منتشر کرد و اعتراضش را به 
این مسأله به شدت نشان داد. این کشتی گیر جویباری به این 
نیز بسنده نکرده و در حاشیه مراسم تجلیل از پیشکسوتان و 
مدال آوران مسابقات جهانی صربستان گفت: »تیم ملی در 
جام جهانی چه دستاوردی داشته که بازیکنان جایزه و پاداش 
گرفتند؟« در ادامه جواد کاظمیان بازیکن سابق پرسپولیس و 
تیم ملی ضمن حمایت از محمدحسین کنعانی زادگان علیه 
صحبت های امیرمحمد یزدانی موضع گرفت. درگیری لفظی 
در فضای مجازی بین کاظمیان و یزدانی بالا گرفت تا اینکه پای 
دیگران هم وسط آمد و در نهایت پژمان درستکار که ارتباط 
خوبی با فوتبالیست ها دارد، وارد عمل شد و کاظمیان و یزدانی 
را آشتی داد. سرمربی سابق تیم ملی کشتی آزاد برای ادامه 
پیدا نکردن ماجرا امیرمحمد یزدانی و جواد کاظمیان را به 
صورت همزمان روی خط آورد و دقایقی برای آنها صحبت کرد 
تا آرامش را بین این دو نفر و جامعه کشتی و فوتبال برقرار کند. 
در این ارتباط تلفنی جواد کاظمیان اعلام کرد علاقه زیادی به 
کشتی و حتی مبارزه های خود امیرمحمد یزدانی دارد و فقط 
بحث او حفظ حرمت بزرگان بوده است. از سوی دیگر یزدانی 

هم با تعریف و تمجید از کاظمیان اعلام کرد با فوتبالیست ها 
مشکلی ندارد، اما این پایان ماجرا نبود! یک بازیکن ملی پوش 
و حاضر در جام جهانی ۲۰۲۲ قطر که تمایلی به افشای نام 
گفت: متأسفانه مصاحبه  خودش نداشت به خبرورزشی 
محمدحسین کنعانی زادگان باعث شد که فعلا خودروهای 
وارداتی یا مجوزهایی که صادر شده اعتباری نداشته باشند. 
ک نمی شوند و این مسأله کار را برای اغلب  خودروها فعلا پلا
ملی پوشان مشکل کرده است. در این میان سردار آزمون و 
برخی بازیکنان تیم ملی که مجوز یا خودروی وارداتی خود را 
پیش تر فروخته اند شانس آوردند، اما کسانی که دست نگه 

داشته اند دچار دردسر شده اند!
   وضعیت ترخیص

مهرماه گذشته علی سلیمانی، ناظر گمرکات و مدیرکل گمرک 
بوشهر آخرین وضعیت ترخیص خودروهای بازیکنان تیم ملی 
فوتبال ایران گفت: ۳۲ مجوز ارائه شده، ۲۱ بازیکن اقدام به ورود 
خودروهای خود از مبدا گمرک بوشهر کرده که بخشی از مراحل 
اداری آن انجام و خودروها آنها ترخیص و مابقی در دست اقدام 
، ۱۳ دستگاه خودرو ترخیص و هشت  است. از تعداد ۲۱ مجوز
دستگاه خودرو در حال انجام رویه گمرکی هستند که پس از طی 
تشریفات اداری و گمرکی ترخیص می شوند. بازیکنان تیم ملی 
فقط مجوز ورود یک دستگاه خودرو خارجی دریافت کرده اند و 

تمامی حقوق گمرکی و دولتی را باید پرداخت کنند. 
   شماره گذاری

هادیان فر  کمال  سید  سردار  فراجا  راهور  پلیس  رئیس 
هجدهم آذر ۱۴۰۲ در گفت وگو با خبرنگار انتظامی خبرگزاری 
وارداتی  خودروهای  شماره گذاری  خصوص  در  فارس 
کنون هیچ کدام از خودروهای  فوتبالیست ها اظهار داشت: تا
ک و شماره گذاری نشده اند. رئیس  وارداتی فوتبالیست ها پلا
پلیس راهور فراجا تصریح کرد: تعدادی از این خودروها در 
مرحله ثبت سفارش اند، برخی در گمرک مشکل دارند و تعداد 
محدودی از آنها نیز توسط وکلایشان در حال پیگیری هستند. 
سردار هادیان فر اعلام کرد: تا زمانی که پلیس راهور اصل 
مصوبه هیات وزیران را ندیده و مشخصات خودروهای وارد 
شده را با مصوبه هیات وزیران مطابقت ندهد شماره گذاری 
صورت نمی گیرد. وی افزود: مع الوصف اصل مصوبه هیأت 
وزیران باید با خودروهای وارداتی مطابقت داشته باشد و در 
صورت لزوم نیز پلیس باید از سلسله مراتب کسب تکلیف کند تا 

که قبلاً دستوری  بتواند این خودروها را شماره گذاری کند، چرا
به پلیس راهور مبنی بر عدم شماره گذاری خودروهای لوکس، 
گران قیمت و تولید کشور آمریکا ابلاغ شده بود. گفتنی است 
حواله واردات خودرو یکی از پاداش هایی بود که بعد از صعود 
تیم ملی ایران به جام جهانی برای ملی پوشان در نظر گرفته 
شده بود. مطابق این مجوز هر بازیکن تیم ملی و البته برخی 
همراهان کاروان اجازه داشتند به انتخاب خودشان یک 

دستگاه اتومبیل وارد کنند. 
 رای دیوان 

دیوان عدالت اداری رای به ابطال مصوبه واردات خودرو 
توسط فوتبالیست ها داد. به گزارش ایسنا، هیات عمومی 
دیوان عدالت اداری تصویب نامه های هیات وزیران در مورد 
واردات خودروهای خارجی توسط فوتبالیست ها را ابطال 
کرد. دلیل ابطال این تصویب نامه از سوی دیوان عدالت 
اداری، ایجاد تبعیض ناروا بین ورزشکاران اعلام شده است. 
مصوبه هیات وزیران در مورد واردات خودرو از سوی بازیکنان 
تیم ملی فوتبال توسط هیات عمومی دیوان عدالت اداری 
باطل شد و طبق آن بازیکنان و کادر فنی تیم ملی فوتبال که 
پیش از این اقدام به واردات خودرو کردند نیز مشمول رای 
هیات عمومی دیوان عدالت اداری می شوند. در این جلسه 
قضات عضو این هیات با استناد به بند نهم از اصل سوم قانون 
اساسی جمهوری اسلامی ایران در حوزه رفع تبعیضات ناروا و 
ایجاد امکانات عادلانه برای همه در تمام زمینه های مادی 
و معنوی که از وظایف دولت جمهوری اسلامی ایران است، 
اختصاص مجوز واردات یک دستگاه خودروی سواری به هر 
کدام از بازیکنان تیم ملی فوتبال و کادر فنی را مصداق تبعیض 
ناروا دانست. همچنین اعمال ماده ۱۳ قانون دیوان عدالت 
اداری که زمان اجرای آرای ه یات عمومی را مشخص می کند 
به رای گذاشته شد و با پذیرش آن، تاریخ ابطال مصوبه به 
زمان صدور آن، بازگشت. از این رو بازیکنان و کادر فنی تیم ملی 
فوتبال که پیش از این اقدام به واردات خودرو کردند نیز 
مشمول رای هیات عمومی دیوان عدالت اداری می شوند. در 
ماده ۱۳ دیوان عدالت اداری آمده است: اثر ابطال مصوبات 
از زمان صدور رأی هیأت عمومی است مگر در مورد مصوبات 
ع یا در مواردی که به منظور جلوگیری از تضییع  خلاف شر
حقوق اشخاص، هیأت مذکور اثر آن را به زمان تصویب مصوبه 

مترتب نماید. 
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تکذیب مثبت شدن تست دوپینگ  
مدال آور هانگژو

کمیته ملی المپیک مثبت شدن  دبیرکل 
تست دوپینگ یکی از مدال آوران بازی های 
آسیایی هانگژو را تکذیب کرد. مناف هاشمی 
ح شده است مبنی  در مورد این بحثی که مطر
بر اینکه تست دوپینگ یکی از مدال آوران 
بازی های آسیایی هانگژو مثبت شده است، 
تصریح کرد: هیچ گونه دوپینگی اتفاق نیفتاده 
است و هیچ نامه ای هم از سمت شورای المپیک 
آسیا به ما ارسال نشده است. این خبر کذب 
محض است و طبق دستور رئیس کمیته ملی 
المپیک با کسانی که این شایعه را ایجاد کردند 
برخورد قانونی از طریق مراجع قضائی اتفاق 

خواهد افتاد. 

ویژه

دوربین های شبکه مووی استار لحظه 
تهدید شدن جود بلینگام توسط داور 
بازی رئال- ویارئال را شکار کرده اند. 
کنش خاویر  با وا که حتی  حرکتی 
لیگا، نیز روبه رو شد و او  تباس، رئیس لا
گفت باید به این داور یک تذکر جدی 

داده شود. 

 شمس آذر قزوین به حمایت از افراد 
مبتلا به سندروم داون پرداخت. این 
تیم در در دیدار دیروز برابر صنعت نفت 
با کیت های منقش به عدد ۴۷ و شعار 
»متفاوت اما زیبا« که مختص افراد 
مبتلا به سندروم داون است، وارد 

میدان شد. 

پرسپولیس در هفته سیزدهم لیگ برتر 
و در ورزشگاه غدیر اهواز به مصاف 
استقلال خوزستان رفت. سرخ ها پس 
از گرم کردن در ورزشگاه غدیر اهواز 
دور یکدیگر حلقه زدند تا به این شکل 
اتحادشان را برای پیروزی در این مسابقه 

نشان بدهند. 

ت
شــ

س نو
عک

 تهدید

  پیراهن

  حلقه

گفتوگو

علی علیپور این روزها یکی از لژیونرهایی است 
که به دور از حاشیه و جنجال در تلاش برای جلب 
نظر امیر قلعه نویی برای حضور در تیم ملی و جام 

ملت هاست. 
   بعد از سپری کردن دوران نقاهت، پیش 
آمده بود که به عنوان بازیکن جایگزین به 
میدان بروی اما بالاخره طلسم بازی نکردن را 

از ابتدای بازی شکستی؟
بله خدا را شکر به شکل ثابت از ابتدا بازی کردم 
و نشان دادم که از لحاظ بدنی کاملاً آماده ام و 
مشکلی برای بازی کردن برای نود دقیقه و حتی 
بیشتر از آن را هم دارم چون خیلی برای این 
موضوع زحمت کشیده و سختی های زیادی 
را متحمل شده بودم که خدا را شکر جوابم را 

هم گرفتم. 
    اما بازی خارج از خانه را باختید؟!

بله ما با تیمی بازی داشتیم که در معرض 
سقوط قرار داشت، از این رو چنین تیمی مقابل ما 
بازی انتحاری انجام داد و شرایط را برای ما سخت 
کرد، هر چند تیم ما هم در این بازی خیلی خوب 
بازی کرد و واقعاً چند فرصت هم با بدشانسی از 
دست رفت و در واقع، هم من و هم تیمم خیلی 
بدشانس بودیم که نتیجه را با حساب سه بر یک 

گذار کردیم.  به حریف وا
   چرا در رابطه با بدشانسی خود و تیمت 

حرف می زنی ؟
من خیلی تلاش کردم و گلم را هم در دقیقه 8۰ 
به ثمر رساندم اما گلم آفساید اعلام شد. جدا از 
این مسأله هم چند فرصت دیگر را از دست دادیم 
که اوج بدشانسی من و تیمم بود، اما با این وجود 
خوشحالم که تبدیل به بازیکن نود دقیقه ای 
شده ام و قادرم بیشتر به تیمم کمک کنم و حتماً 
در بازی های آینده خیلی بیشتر از این چیزی که 

می بینید تلاش خواهم کرد . 
 برای دعوت به تیم ملی هم شاید حضورت 

از ابتدای بازی بتواند خیلی به تو کمک کند ؟
بله من خیلی آماده ام و شرایط خیلی خوبی 
دارم و می دانم که مربیان تیم ملی هم بازی همه 
بازیکنان و لژیونرها را خیلی خوب و با دقت رصد 
می کنند، از این رو خیلی امیدوارم مربیان تیم ملی 
نیم نگاهی را هم به من داشته باشند و مرا هم به 

تیم ملی دعوت کنند. 
    دربی 102 را دیدی؟

بله دربی را دیدم، بازی ای که با همه بازی های 
لیگ فرق دارد و خودم هم تجربه بازی و گلزنی در 
این بازی حساس را در کارنامه زمان بازیگری ام 
در پرسپولیس را در کارنامه دارم. بازی جانانه ای 
را از دو تیم شاهد بودیم اما در این بین مالکیت 
بازی در اختیار پرسپولیس قرار داشت و گل 
خوبی هم به ثمر رساند، ضمن اینکه باز هم بعد 
از گل فرصت زدن یکی دو گل دیگر را داشت که با 
بدشانسی آنها را از دست داد تا روی یک پنالتی 

بازی و نتیجه به تساوی کشیده شود. 

علیپور:
امیدوارم مربیان 

تیم ملی نیم نگاهی را 
هم به من داشته باشند

شرط بازگشت علی سوادکوهی به  
اردوی تیم ملی کشتی آزاد

ایسنا: نایب قهرمان رقابت های انتخابی 
تیم ملی کشتی آزاد که به دلیل حاضر نشدن در 
مراسم اهدای مدال از این رقابت ها دیسکالیفه 
شده بود، به اردوی تیم ملی کشتی آزاد دعوت 
نشد. علی سوادکوهی در فینال وزن 8۶ کیلوگرم 
انتخابی تیم ملی کشتی آزاد در ساری در شرایطی 
که ۴ بر صفر از هادی وفایی پور پیش بود در 
نهایت با حساب ۶ بر ۴ شکست خورد و از رسیدن 
به عنوان قهرمانی بازماند. سوادکوهی پس از این 
شکست در مراسم اهدای مدال حاضر نشد و 
همین موضوع باعث شد وی دیسکالیفه شود 
کبری برسد.  و عنوان نایب قهرمانی به عزت ا... ا
اما پس از این مسابقات اردوی جدید تیم ملی 
کشتی آزاد با دعوت از ۲8 کشتی گیر در تهران 
آغاز شد اما علی سوادکوهی از سوی کادر فنی 
تیم ملی به این اردو دعوت نشد. سوادکوهی در 
مصاحبه با ایسنا عنوان کرد به دلیل رفتن نزد 
پزشک نتوانسته در مراسم اهدای مدال حاضر 
شود. بر همین اساس نیز از وی خواسته شده 
مدارک مربوط به مراجعه به پزشک را ارائه کند 
اما تا این لحظه این اتفاق رخ نداده است. با این 
وجود و با توجه به زیر پا گذاشتن قوانین از سوی 
این کشتی گیر به دلیل حاضر نشدن در مراسم 
کیست شرط دعوت  اهدای مدال، شنیده ها حا
او به اردوی تیم ملی، عذرخواهی کتبی بابت این 

رفتار است. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

بیــنالمــلل
   لوتار ماتئوس گفت: خط هافبک تیم ملی آلمان چندان 
مشکل خاصی ندارد و از بازگشت تونی کروس با این شرایط به 
، گمانه زنی ها  مانشافت استقبال نکرد. به گزارش اسپورت بازر
درباره بازگشت تونی کروس به تیم ملی آلمان اخیرا قوت گرفته 
است. با این حال لوتار ماتئوس از این بازگشت استقبال نکرد 
و عقیده دارد آلمان در خط هافبک سمشکل خاصی ندارد 
و باید به فکر تقویت خط دفاعش باشد. لوتار ماتئوس در 
صحبت هایی درباره بازگشت تونی کروس به تیم ملی آلمان 
گر کروس می توانست در دفاع کناری بازی کند مشکلی  گفت:  ا
نداشتم اما تیم ملی آلمان کمترین نیاز را در خط هافبک 
دارد. الان بازیکنانی چون ایلکای گوندوغان، جمال موسیالا، 
توماس مولر و یوزوآ کیمیش در خط هافبک هستند. مگر اینکه 
گلزمان بخواهد از شش بازیکن در خط هافبک استفاده  نا
کند که در این صورت بازگشت کروس منطقی به نظر می رسد. 
کروس سال ۲۰۲۱ پس از حذف آلمان در دور یک هشتم نهایی 
یورو ۲۰۲۰ پس از ۱۰۶ بازی به کارش در تیم ملی پایان داد. یولیان 
کنش به بازگشت  گلزمان، سرمربی تیم ملی آلمان، در وا نا
کروس به »مانشافت« در استودیوی ورزشی ZDF گفت: شما 
باید به فکر همه بازیکنانی باشید که پاسپورت آلمانی دارند. 
فکر می کنم این کار من باشد. کروس با وجود سن و سالش 
همچنان یکی از بهترین بازیکنان رئال مادرید است. او در ۲۱ 
بازی در این فصل، یک گل به ثمر رسانده و پنج پاس گل داده 
است. او در طول دوران حرفه ای اش چهار بار با رئال  مادرید 
قهرمان لیگ قهرمانان اروپا شد و سال ۲۰۱۳ نیز با بایرن قهرمان 
اروپا شد. قرارداد او با رئال تابستان آتی به پایان می رسد. تغییر 
سرمربی در تیم ملی فوتبال آلمان هنوز جواب نداده است. 
گلزمن  ژرمن ها بعد از آمدن نا
کرده اند  برگزار  بازی  چهار 
که در آنها تنها یک پیروزی 
کسب کرده اند. دو شکست 
اخیر برابر اتریش و ترکیه باعث 
گلزمن  شده است تا انتقادها از نا
هم زیاد شود و باید دید ژرمن ها 
که میزبانش   ۲۰۲۴ در یورو 
نیز هستند چه نتایجی را 

کسب خواهند کرد.

پرسپولیس هنوز مدعی قهرمانی است 

رقابت های لیگ برتر به میانه های راه رسیده و دیدارهای 
حساسی در این روزها برگزار می شود. تیم های استقلال و 
پرسپولیس در دربی جنجالی به تساوی رسیدند. این مسابقه 
حاشیه های زیادی داشت.   به نظرم دربی برای آن چند 
هزار نفری که برای نخستین به ورزشگاه آزادی رفته بودند، 
دیدنی بود. در صورتی که اصلاً بازی قشنگی از آب درنیامد 
گران لذتی از این دیدار نبردند. دربی ۱۰۲ از نظر فنی  و تماشا
هیچ چیزی برای ارائه نداشت و در مجموع تمام دقایق بازی، 
هر دو تیم ۳ بار توپ را روی دروازه یکدیگر آوردند. در نهایت 
این دیدار بدون زیبایی با تساوی به پایان رسید تا همه 
اعضای تیم های استقلال و پرسپولیس راضی ورزشگاه را ترک 
کنند.  بازی دربی تحت الشعاع خیلی از مسائل حاشیه ای و 
گر تیمی در این دیدار حساس و مهم  بیرونی قرار می گیرد و ا
نتیجه نگیرد، روز بعد از بازی زلزله چند ریشتری را تجربه 
خواهد کرد. از مدیریت تا کادر فنی همه تکان های شدیدی 
خواهند خورد و تغییرات زیادی رخ می دهد. به خاطر همین 
که اعضای هر دو تیم از  حساسیت ها و پس لرزه ها است 
نتیجه مساوی دربی راضی هستند تا جایگاه هاشان از دست 
نرود. به همین منظور همه اعضا دو تیم حاضر هستند قبل 
از بازی، صورت جلسه ای امضا کنند تا دربی مساوی شود. 
موضوع کمبود بازیکن در استقلال خیلی مهم است. باید 
مدیریت از همین حالا به فکر جذب بازیکنان مدنظر کادر 
فنی و جواد نکونام باشد. روزبه چشمی که هافبک دفاعی 
است، در قلب دفاع بازی می کند. روزبه واقعاً ستون تیم است 
و بقیه بازیکنان از او انرژی می گیرند. چشمی به تنهایی بار 
تیم را به دوش می کشد و برای پیروزی استقلال در هر بازی 
ل مدافعان وسط مشکل دارد، در دیدار  کمک می کند. پاز
قبلی صالح حردانی در دفاع وسط و در دفاع سه نفره دفاع 
بازی کرد. مدیریت استقلال باید بعد از ۵ - ۶ ماه حضور در 
باشگاه کاری انجام دهد و از همین حالا و خیلی سریع دست 

به کار شود.

صادقورمزیار
کارشناسفوتبال

تاریخ سازی دختر ایرانی  در استرالیا با کسب سهمیه بوکس المپیک
تینا رحیمی توانست سهمیه المپیک را برای استرالیا به دست بیاورد 
تا به عنوان اولین بوکسور مسلمان و محجبه تاریخ سازی کرده باشد. 
به گزارش سایت استرالیایی smh، تینا رحیمی اولین زن مسلمان و 
محجبه ای در استرالیا شد که سهمیه حضور در بازی های المپیک 
را دریافت می کند. او یکی از ۱۲ بوکسوری  است که به عنوان نماینده 
استرالیا در المپیک پاریس حضور خواهد داشت. سهمیه تیم بوکس 
استرالیا به طور مساوی بین مردان و زنان تقسیم شده است، آماری 
مناسب برای المپیکی که در ۱۲8 سال گذشته اولین المپیکی 
کید دارد. رحیمی،  خواهد بود که به برابری جنسیتی تا
اهل بنکس تاون در جنوب غربی سیدنی پیشتر 
در بازی های مشترک المنافع شرکت کرد و در 
وزن )۵۷ کیلوگرم( در بیرمنگام به مدال برنز 
کاری هایی که رحیمی با پایبندی  رسید. فدا
به ایمانش برای بوکس انجام می دهد قابل 
توجه است. او در پاسخ به این سوال که آیا 
بوکس با دست ها و پاهای پوشیده و داشتن 
حجاب کامل ناراحت کننده است یا خیر، پاسخ 

داد: خیلی گرم می شود. در رقابت های اخیری که در جزایر سلیمان داشتم رطوبت 
هوا دیوانه کننده بود. به محض اینکه روکش سرم را برداشتم دیدم چقدر عرق 
می ریزد، اما مثل روزه گرفتن و تمرین کردن، خودم را وفق دادم. تینا در ۲۷ سالگی 
در همان سنی که پدرش از همراهی استرالیا محروم شد، در المپیک شرکت خواهد 
کرد. مایکل رحیمی در ایران متولد شد اما قبل از مهاجرت به استرالیا در دانمارک 
زندگی می کرد. او که قهرمان سابق کشتی آزاد در ایران و دانمارک بود، با کسب 
عنوان قهرمانی وزن ۹۰ کیلوگرم در استرالیا در سال ۱۹۹۱، این کشور را به عنوان 
کشور سومش معرفی کرد. او قصد داشت در المپیک ۱۹۹۲ بارسلون شرکت کند ولی 
این اتفاق برای او رخ نداد. فدراسیون کشتی استرالیا در آن زمان اعلام کرد تنها در 
اوزان ۶8 و ۷۴ کیلوگرم کشتی گیر به المپیک می فرستد، بنابراین مایکل وزن خود 
را کاهش داد تا در وزن پایین تر تلاش کند ولی او نتوانست اسپانسر جذب کند و 

نتوانست هزینه سفرش را تامین کند. هری گارساید دارنده مدال برنز توکیو و 
کیتلین پارکر، دارنده مدال نقره مسابقات قهرمانی جهان نیز در تیم استرالیا 
حضور دارند. کوئینزلندر نابغه نیز در وزن فوق سنگین )۹۲ کیلوگرم( سهمیه 

کنون  المپیک کسب کرده است. این بوکسور ایرانی الاصل در پایان گفت: من ا
دو نوبت در روز و شش روز در هفته تمرین می کنم. ی صبرانه منتظر حضور در 

المپیک و رقابت برای استرالیا هستم. 

خودروهای خودروهای 
لوکس بازیکنان لوکس بازیکنان 

پشت دیوان عدالت! 


